
Protokół Nr  60/2023 
 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Samorządowej oraz Komisji ds. Rodziny  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

w dniu 18 stycznia 2023  r. 
 

Obrady Komisji otworzyli: 
 

1) Przewodniczący Komisji Samorządowej – Kamil Kutryba 

oraz 

2) Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – Marek Giemza 
 

stwierdzając quorum na podstawie list obecności (listy obecności w załączeniu). 
 

Wspólne posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 13.49 
 

Wobec braku uwag, członkowie Komisji Samorządowej oraz Komisji ds. Rodziny 

obradowali według zaproponowanego porządku obrad (porządek w załączeniu). 
 

 

Ad. I./ Zaopiniowanie projektów uchwał na nadzwyczajną sesję Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego w dniu 19 stycznia 2023 r., w sprawie: 
 

1) ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów niepełnosprawnych oraz 

rodziców do placówki oświatowej,  
 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

2) realizacji przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski Programu „Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej" – edycja 2023, 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

3) realizacji przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski Programu „Opieka 

wytchnieniowa”, 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 



Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu). 

 

4) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy 

w zakresie dożywiania oraz odstąpienia od zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023, 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania dzieci pod nazwą „Posiłek w szkole i w domu”  

na lata 2019-2023, 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

6) rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego; 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

7) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 5  

w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

8) wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 1 do Porozumienia Międzygminnego 

pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Kunów w zakresie lokalnego 

transportu zbiorowego, 



 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

9) przeznaczenia w 2023 roku środków finansowych na realizację zadań 

wynikających z przejęcia zarządzania drogą krajową nr 9 w zakresie 

zagospodarowania i utrzymania zieleni w obrębie Ronda Republiki Ostrowieckiej 

oraz Ronda Powstania Styczniowego , 

 

Radny Wł. Sajda zwrócił się z zapytaniem do obecnego na posiedzeniu komisji 

Naczelnika Wydziału Ekologii i Infrastruktury UM – p. Piotra Mazika, dlaczego  

w projekcie przedmiotowej uchwały nie ma ujętego Ronda Solidarności. Naczelnik  

P. Mazik poinformował, iż w wyniku uzgodnień z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych 

i Autostrad Oddział Kielce dot. podniesienia estetyki i utrzymania zieleni na Rondzie 

Republiki Ostrowieckiej oraz na Rondzie Powstania Styczniowego zlokalizowanych  

w obrębie administracyjnym Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, zostało podpisane 

porozumienie z dnia 25.05.2018 r. na czas określony na realizację robót 

polegających na zagospodarowaniu i utrzymaniu miejsc u zbiegu znaczących arterii 

komunikacyjnych na terenie miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. I tego dotyczy 

przedmiotowa uchwała. Natomiast Rondo Solidarności leży w ciągu drogi powiatowej 

i objęte jest innym rodzajem umowy. Następnie głos zabrał Radny M. Giemza  

i zapytał czy gmina rozważa zmianę rodzaju roślinności, którą obsadza ronda,  

z sezonowych kwiatów na rośliny wielosezonowe, czyli byliny. Według Radnego 

Giemzy, takie działanie przyczyniłoby się do oszczędności w mieście. Naczelnik  

P. Mazik odpowiedział, że być może gmina pójdzie w kierunku, który sugeruje  

Pan Radny Giemza. Jest to brane pod uwagę. Na tym zakończono dyskusję. 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

10) udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu, 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

Ni zgłoszono żadnych spraw różnych przez członków Komisji Samorządowej. 

 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji Samorządowej RM o godz. 14.03. 

 

Komisja ds. Rodziny RM kontynuowała swoje posiedzenie ze względu  

na konieczność rozpatrzenia spraw mieszkaniowych zgłoszonych przez Zakład Usług 

Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim.  

 

Ad. II./ Zaopiniowanie projektu wykazu osób zakwalifikowanych do przydziału 

lokalu z mieszkaniowego zasobu gminy w 2023 r. (w załączeniu do protokołu). 



 

Brak pytań ze strony członków Komisji ds. Rodziny RM do przedmiotowego wykazu. 

 

Członkowie Komisji ds. Rodziny RM pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowali 

przedstawiony wniosek. 

 

Ad III./ Sprawy różne (Komisja ds. Rodziny RM). 
 
Członkowie Komisji ds. Rodziny RM nie zgłosili żadnych spraw różnych. 
 

Na tym zakończono obrady Komisji ds. Rodziny RM o godz. 14.06. 

 

 

Przewodniczyli: 

 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – Kamil Kutryba 

 

 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – Marek Giemza 

 

Protokołowała: Eliza Kaniewska 

 
 


